
 
Alpina Kommittén 

29 maj 2018 

Protokoll 

Närvarande:  Tom Rapaport   AK, Ordfö/Sammankallade 
  Lena Andersson  AK, vOrdförande 
  Pelle Sahlgren   AK, Träningsansvarig 
  Mats Kallur   AK, Tävlingsansvarig 
  Carl Johan Borgenstam  AK, LVC Ansvarig 

Mathias Persson  AK, Träning/tävling 
  Fredrik Wredmark  AK, Tävlingsansvarig 
  Jonna Wallen   AK, Träning 

    
Ej Närvarande:   
  Stefan Lövblom  AK, Anläggning 

Tobias Hellman  AK, Kom. Ansvarig 
Åsa Bocké   AK, Utbildningsansvarig 
 

 
Mötesnoteringar 

Ekonomi 

I prognos ser det inte ut som om vi kommer att utnyttja hela AK:s budget, ev överskott 
kommer att återbetalas till klubbarna likt det som gjordes föregående säsong 

Viktigt att AK:s faktureror skickas direkt efter eventet tex, farten i Funäs för att 
klubbarna ska få sina fakturor i tid,  allt ska vara fakturerat senast 30/4. 

Kommunicera hur ekonomiupplägget i AK fungerar och publicera så att alla har tillgång 
till informationen på hemsidan 

Tävling - Mats & Fredrik 

Summering av säsongen: 

- Mixed tävling på MASK blev inte helt lyckad, görs om till nästa säsong 
- Uppdatering av besiktningsrutiner för u12 kommer att göras i Policydokumentet. 
- U14 var positiva till delade tävlingar. LVC finalerna i Sunne blev lite galet då det 

inte fanns några träningsmöjligheter pga av skolevent. 
- Fartläger för U14/U16 fungerar bra och fortsätter i Funäsdalen som tidigare 
- U16 önskemål om fler kvaltävlingar i teknikgrenarna 



- U10 kommer att arrangera 2 tävlingar samtidigt för 4 klubbar vardera i distriktet, 
Mats/Fredrik återkommer med upplägg. 

- Klubbarna får gärna arrangera egna tävlingar och tex bjuda in andra klubbar. 
- U16/14/12 får ej tävla under VM i Åre. 

Träning  

Jonna Luthman kommer att gå in som regiontränare tillsammans med Pelle Sahlgren och 
Pelle sitter kvar i AK 

Regionsmöte i Västerås Pelle, Mats och Fredrik åker 

Barmarksdelen 304 åkare deltar, bra feedback från aktiva.  

Juvass 29 anmälda åkare. Oscar Larsson, Jonas Lindh, Edda-Krisin Arnadottir och  
Mathias  är tränare 

Träningsupplägget är satt för U14/U16 och är upplagt på ungefär samma sätt som 
innevarande säsong, se länk på hemsidan 

Ak vill gärna delta på ett av lubbarnas tränar/ledarmöten för att gå igenom AK:S 
verksamhet. 

Möte med träningsansvariga i klubbarna är planerat till 12/6. 

LVC  

- Anläggningen i Stöten fungerar mycket bra, och Carl-Johan tar en diskussion med 
Kläppen för att skriva ett nytt avtal. 

- Calle Lundqvist JAK har tagit på sig rollen som LVC general kommande år. 
- Klubbarna är fantastiska på att ta ansvar för U12 tävlingen, vi ska försöka få till 

en organisation inför kommande år då vi ska arrangera LVC för U14. 
- Carl-Johan letar en ersättare för sin roll i AK. 

Anläggning 

Enkät har gått ut till klubbarna för att kolla status och behov för anläggningar. Stefan 
sammanställer och återkommer. 

 

Nästa möte 2/7 kl. 16,00.  
Plats: Sveavägen 44 ovanpå Urban Deli. 

 

Kommande år 

Värdegrund, Vet och etikett för Stockholms Skidförbund Alpint 

Kommunikation externt och internt till klubbarna 

Tydliggöra och kommunicera hur ekonomin i AK fungerar. 

Vem är ansvarig på SSF för regionens tävlingsansvariga, den funktionen behöver 
tydliggöras. 


